
 
 
Zapisnik 12. seje IO KPP, ki se je odvijala v četrtek 14. 9. 2023 prek zoom, s pričetkom 18:05. 
Prisotni člani IO KPP: Uroš Zagoričnik, Uroš Vidovič, Matej Planko, Dejan Černilogar, Jurij Videc 
Ostali prisotni: Katarina Kotnik, Jože Rovan, Bojan Rotovnik, Alojz Pirnat, Maksimiljan Kotnik 
Opravičeno odsotni: Igor Mlakar. 
 
Dnevni red: 

1. Potrditev zapisnika 

2. Dan markacistov 

3. Sredstva za urejanje poti in usposabljanje 

4. Donačka gora 

5. Kataster 

6. SPP 

7. Razno 
 
K 1. točki  - Zapisnik 4. dopisne seje 
Prisotni so zapisnik prejeli v gradivu. Pripomb na zapisnik ni bilo. 
Sklep 1/14-9-2023: IO KPP potrjuje zapisnik 4. dopisne seje. 
 
K 2. točki - Dan markacistov 
IO KPP se je seznanil, da je bil predlog, da bi se pomagalo na poplavnih področjih, vendar so se Korošci 
vseeno organizirali, zato bo dan markacistov v soboto 16. 9. 2023 po planu. Prijavljenih je 162 skupaj z 
organizatorji. Uroš Zagoričnik je predlagal, da se ponudi, ko bo imelo društvo na območju Koroške, 
Savinjske ali Kamniške akcijo, kjer bodo potrebovali sodelovanje markacistov. 
 
K 3. točki – Sredstva za urejanje poti in usposabljanje  
Ker se ne bodo vsa društva prijavila k črpanju zanje rezerviranega denarja za vzdrževanje poti, se 
predlaga, da se denar preusmeri na društva, ki bodo imela večjo porabo, kot jim je dodeljeno. Iz kvote 
namenjene tehničnim akcijam se nabavi tudi oprema za tehnično skupino, iz usposabljanj pa za opremo 
potrebno za usposabljanja. MDO Koroške je poslal vlogo za dodelitev teh sredstev, za skupinske akcije, 
ki so jih imeli. Razvila se je razprava.   
Uroš Zagoričnik je izpostavil, da bi bilo prav, da skrbnik najprej porabi zanje rezervirano kvoto denarja. 
Maks Kotnik: Razložil je problema Raduhe, kjer so skupaj stopili Korošci in naredili akcijo. Del materiala 
in hrano je priskrbela PD Mežica, ki je skrbnik, ostalih stroškov pa niso uspeli zagotoviti. Društvo 
skrbniške ni podpisalo.  
Matej Planko predlaga, da se stroške porabi iz kvote rezervirane za to PD in da se KPP angažira, da 
skrbniki podpišejo pogodbe. 
Uroš Zagoričnik je izpostavil,  
Alojz Pirnat je izpostavil, da OTV pripravlja seznam opreme, ki se bo nabavil za markaciste tehnične 
skupine. Do 15. novembra se bo dokončno imelo vse podatke in šlo v nakup. 
Jože Rovan je predlagal, da se meddruštveno akcijo večjega obsega obravnava kot tehnično oz. 
interventno in se zagotovi sredstva, ki so potrebna za markaciste, ki sodelujejo. Razpoložljiva sredstva 
je potrebno porabiti. Rad bi tudi vključil Korošce iz skupine, ki jo vodi Drago Kure, v tehnično skupino. 

Sklep 2/14-9-2023: Skrbnike se obvesti, da lahko na zahtevek vpišejo vse stroške, ki jih niso 
uveljavljali drugje, čeprav presegajo predvideno kvoto. Če bojo sredstva ostala, se jim bo povrnilo 
celoten znesek, dokler se ne razdeli vseh sredstev. Za morebitna sredstva, ki bodo po 30.9.2023 še 
ostala, se bo skrbnike pozvalo, da oddajo dodatne zahtevke.  
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Sklep 3/14-9-2023: Z denarjem, ki je rezerviran za tehnične akcije in za usposabljanja se nabavi 
potrebna oprema in orodje. 

Sklep 4/14-9-2023: Pripravi se seznam skrbnikov, ki pogodbe še niso podpisala in se KPP angažira, 
da k podpisu pristopijo. 

Sklep 5/14-9-2023: Preveri se možnost dodatne izvedbe tečaja kategorije A in če je možen objavi 
razpis. Tečaj pripravi OU KPP, ki pripravi tudi tečaj za pripravnike inštruktorje markaciste. 
 
K 4. točki – Donačka gora 
Prisotni so se seznanili s pritožbo PD Ptuj. Zadeva je bila obravnavana na podlagi KPP in PZS dostopne 
dokumentacije. Zadeva je zaključena s strani UO PZS. Žal pa vlada med obema PD zelo slab odnos, ki 
ga je potrebno nekako izboljšati. 
Bojan Rotovnik je izpostavil, da se lahko zgodi, da bo takih revizijskih zahtevkov še več.  
Jože Rovan In Uroš Zagoričnik organizirajo sestanek 2. ali 9. oktobra 2023, kot pogovor o planinskih 
poteh na širšem območju Donačke gore. 

Sklep 6/14-9-2023: Z obema vpletenima PD se organizira sestanek, ki ga bosta vodila Uroš Zagoričnik 
in Jože Rovan.  
 
K 5. točki – Kataster planinskih poti 
Predložene vloge je obravnaval ODKP na svoji dopisni seji. Gradivo so prisotni prejeli v gradivu. Na 
predloge niso imeli pripomb. 
 
5.1. Vloga PD Dravograd  
PD Dravograd je predložil predlog prestavitve poti Dravograd–Šteharnikov (ID13674) vrh na pododseku 
Bazovnik V–Urkova lipa, ker odsek na območju določene njive v letnem času ni prehoden se pot 
prestavi tako, da naprej poteka po cesti in ovinka ne seka. 

Sklep 7/14-9-2023: IO KPP potrjuje prestavitev planinske poti na pododseku Bazovnik V-Urkova lipa 
(ID13674). Prestavitev strokovna služba zavede v PlanGIS. Skrbnik PD Dravograd poskrbi, da se 
opuščen del odseka povrne v prvotno stanje in se nov del odseka označi v skladu z ZPlanP. 
 
5.2. Vloge PD Dovje - Mojstrana  
PD Dovje Mojstrana je predložila vlogo za prestavitev poti na odseku Dovje V-pl. Dovška Rožca (ID5349) 
v sodelovanju z lastnikom zemljišča. Predložili so vsa potrebna soglasja.  

Sklep 8/14-9-2023: IO KPP potrjuje prestavitev planinske poti na odseku Dovje V-pl. Dovška Rožca 
(ID5349). Prestavitev strokovna služba zavede v PlanGIS. Skrbnik PD Dovje Mojstrana poskrbi, da se 
opuščen del odseka povrne v prvotno stanje in se nov del odseka označi v skladu z ZPlanP. 
 
5.3. Vloga PD Krim  
PD Krim je predložila vlogo za prenos skrbništva s PZS v svoje skrbništvo na odsekih Iški Vintgar–Iški 
vintgar dom (ID6975), Iški Vintgar–Iška P (ID16029), Iška P–Iška (16030).  

Sklep 9/14-9-2023: IO KPP potrjuje prenos odsekov planinske poti Iški Vintgar–Iški vintgar dom 
(ID6975), Iški Vintgar–Iška P (ID16029), Iška P–Iška (16030) v skrbništvo PD Krim. Strokovna služba 
PZS uredi prenos skrbništva v Katastru planinskih poti.  
 
5.4. Vloga PD Matica Murska Sobota 
PD Matica Murska Sobota je predložilo vlogo za prestavitev planinske poti E7 na odseku Gornji 
Petrovci–Pindža–Hodoš, da se od gozda spusti v vas Peskovci. 

Sklep 10/14-9-2023: IO KPP potrjuje prestavitev planinske poti na odseku Gornji Petrovci–Pindža–
Hodoš (ID5349), pri Peskovcih. Prestavitev strokovna služba zavede v PlanGIS. Skrbnik PD Matica 
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Murska Sobota poskrbi, da se opuščen del odseka povrne v prvotno stanje in se nov del odseka 
označi v skladu z ZPlanP. 
 
5.5. Predlog ODKP 
ODKP predlaga IO KPP, da se poleg statusa ODPRTA in ZAPRTA pl. pot uvede dodatna kategorija POT Z 
OPOZORILOM za tiste pl. poti, kjer so določene pomanjkljivosti, a ne takšne, da bi bilo potrebno pot 
zapreti, potrebna je samo posebna previdnost. Prisotni so se strinjali. 

Sklep 11/14-9-2023: Poleg statusa »odprta« in »zaprta« planinska pot se v PlanGIS uvede status pot 
»z opozorilom«, ki je prikazana tudi na maPZS.  
 
K6. točki – SPP 

6.1. Predlog nove oblike značke 

Na ponatisu dnevnika SPP je nov znak SPP, ki ga je izbrala Delovna skupina za SPP. Predlaga se tudi 
nova značka. Značke je potrebno naročiti, saj so že praktično pošle. Razvija se je razprava in bil sprejet 
sklep: 

Sklep 12/14-9-2023: Nov predlog značke ni primeren. Oblikuje se znak kjer naj ima planinec dolge 
hlače in je brez palic. Razmisli se ali naj bo na nahrbtniku pritrjen cepin. Oblikuje se naj tudi nov znak 
za RSPP, ki bo stilsko podoben novemu znaku SPP. 
 
6.2. žigi na kontrolnih točkah 
Prisotni so bili seznanjeni s predlogom Skupine za SPP, da se na kontrolne točke, ki so koče pritrdi 
zunanje žige na posebni tablici.  

Sklep 13/14-9-2023: IO KPP potrdi predlog izvedbe zunanjih žigov na ploščicah pritrjene zunaj na 
kočah. 
Sklep 14/14-9-2023: Skrbnike kontrolnik točk, ki so vrhovi se pozove, da sporočijo način izvedbe žiga 
na vrhu, ki ga želijo in se nabavi. 
 
7.  točka - Razno 
7.1. Drevesa in žeblji 
Jože Rovan je izpostavil, da table privite ali pribite na drevesa v komercialnem gozdu naredijo ogromno 
škodo lesu, zato je treba striktno izpostavljati, da se na drevesa ne sme pritrjevati smernih tabel. 
Prisotni se strinjajo. 
 

7.2. Vitranc in mirne cone 
Prisotni so bili seznanjeni, da je upravni odbor PD Kranjska Gora sprejel sklep, da se ne strinjajo s 
predlogom o začasnem zapiranju planinske poti na Vitranc za obdobje paritvene sezone. Zadevo bo 
KPP obravnavala na prihodnji seji. Takrat se povabi tudi Martin Šolar. 
 
Naslednja seja bo na PZS 19. 10. 2023 ob 17:30 h. Ena izmed točk bo tudi Priporočila EUMA in ERA. 
Pripravi se tudi zoom link, za tiste, ki bodo odsotni. Obravnavala se bo skrbniška pogodba. 
Seja je bila zaključena ob 20:05. 
 
Zabeležila strokovna sodelavka Katarina Kotnik.      

Načelnik KPP 
         Uroš Zagoričnik 


